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Rapportering från ungdomstinget – frågor aktuella för 
kommunstyrelsen 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsens yttrande inför ungdomshearing 2014 godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Värmdö kommuns ungdomsting 2013 röstade fram fem områden som tinget 

ansåg särskilt viktiga att prioritera: sommarjobb, kollektivtrafik, ekologisk 

mat, bostäder åt unga samt ett tryggare centrum. Inom samtliga av dessa 

områden bedriver kommunen verksamhet i linje med ungdomstingets 

framförda önskemål och synpunkter. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse, Rapportering från ungdomstinget – frågor aktuella för 

kommunstyrelsen, 2014-03-21. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

”Vi socialdemokrater har förståelse och sympati för de frågor som 

kommunens ungdomar lyft i Ungdomstinget. Vissa frågor är återkommande 

år efter år och det känns verkligen trist att vi, kommunen, inte kommer loss 

med lösningar kring dessa. Den mest brännande och kritiska frågan, om man 

ser till att den varit med vid varje tillfälle sen ungdomstinget startade, är 

frågan om bostäder lämpliga för unga. Vi har både skrivit motioner och lagt 

förslag med många olika idéer om platser och lösningar för fler bostäder. 

Dessvärre har vi inte fått gehör för dessa. Vi kommer fortsätta driva frågan 

om billiga, prisvärda smålägenheter lämpliga för unga och studenter.” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande protokollsanteckning: 

” Utifrån majoritets poltik när det gäller bostadsbyggande är svaret korrekt. 

Emellertid har Vänsterpartiet en helt annan inriktning på bostadsbyggandet. 

Vänsterpartiet vill göra en massiv satsning på byggande av klimatsmarta 

hyresrätter till rimliga hyror.” 
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